
Vážení přátelé, 

Bohužel došlo na má slova ze září. Tato sezona byla již dopředu odsouzena k nezdaru.  

Od ledna se s Milanem Kurešem připravujeme na ukončení a anulování soutěží. Pouze jsme čekali na 

oficiální prohlášení svazu, ale byli jsme připraveni i na jednostranné ukončení regionálních soutěží. 

Podle našeho názoru nelze v této situaci někoho nutit hrát, i kdyby to byla menšina. 

Oba vyšší svazy nabídly nemistrovskou soutěž bez postupů a sestupů. I my zvažujeme tento typ 

možnosti si zahrát pro ty, kteří mají chuť hrát i ve ztížených podmínkách. V dnešní době si ale 

nemyslím, že do června bude situace natolik příznivá, aby bylo možno jakoukoli soutěž vypsat. 

Mám za to, že pokud vše dobře půjde, budeme rádi když rozehrajeme v říjnu novou sezonu. Do té 

doby snad situace dovolí sportovní přípravu a nějaké menší turnaje v rámci této přípravy.  

Proto jsme se rozhodli k ukončení soutěží a anulování výsledků v sezoně 20/21  

V sezoně 21/22 mají možnost přihlásit se oddíly do soutěže, ve které rozehrály soutěž v loňském roce 

a budou přednostně zařazeni. Samozřejmě se mohou přihlásit i další ovšem při dodržení soutěžního 

řádu. Případné disproporce mezi soutěžemi budeme řešit operativně tak, aby byly naplněny 

především počty družstev v RS I a RS II. 

Rozhodnutím VV RSST nebudou vybírány vklady do regionálních soutěží 21/22 od oddílů, které složili 

vklad do soutěže loňské. Toto rozhodnutí je založeno na faktu, že bylo odehráno minimum utkání a 

bylo by neslušné od oddílů přijímat nové platby.  Vklady budou převedeny na sezonu 21/22. Stav 

financí RSST toto opatření bez problémů zvládne. 

Bohužel neovlivníme platbu evidenčních poplatků. Pokud ČAST neučiní nějaké opatření tyto poplatky 

budou muset být uhrazeny. Pozor také na končící platnosti registrací.  

Co se týče soutěží mládeže a přeborů jsou zatím odloženy na neurčito. Pokud by byla sebemenší 

šance alespoň jeden či dva turnaje odehrát, okamžitě toho využijeme. Účast by byla samozřejmě 

dobrovolná a byly by samostatně hodnoceny. 

Závěrem bych chtěl všechny poprosit, abychom ještě vydrželi, nechali se očkovat a do léta snad bude 

lépe. 
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